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SUN-noodhulpbureau | Dat er ook 

in de gemeente Venray nog steeds sprake is van 
armoede, is duidelijk. Wij vinden het daarom 
vreemd dat het College heeft besloten dat het 
oprichten van een SUN-noodhulpbureau (na 
een motie van de PvdA) niet doorgaat. Het 
College is van mening dat noodhulp bij een 
bestaande Venrayse organisatie zou moeten 
worden ondergebracht. Een onafhankelijke 
stichting moet beoordelen of er noodhulp nodig 
is of niet. Maar, het gaat bij noodhulp juist om 
snelheid, toegankelijkheid voor alle 
inkomensgroepen en om alle vormen van 
noden. Wij komen hier zeker nog op terug.  
 

Dal Vrij Limburg abonnement | 
Provinciale Staten van Limburg hebben in april 
ingestemd met het voorstel voor gratis 
openbaar vervoer voor Limburgers met een 
inkomen onder het sociale minimum. Geweldig 
nieuws dus ook voor Venraynaren met een laag 
inkomen, zou je denken. Maar helaas! Uit de 
beantwoording van vragen van SP, GL en PvdA 
blijkt dat het College voorlopig niet - of 
misschien wel helemaal niet – van plan is om 

aan deze regeling deel te nemen. Het College 
gaat hiermee voorbij aan de kansen die deze 
regeling aan mensen met een laag inkomen 
biedt. Met Dal Vrij Limburg kunnen inwoners 
makkelijker deelnemen aan sociale activiteiten 
en worden o.a. de zorg en het onderwijs 
toegankelijker. Ook hier komen we op terug. 
 

SPUK-gelden | Na heel stevig 

aandringen van Henk Bisschops heeft het 
College een aanvraag ingediend voor een extra 
subsidie voor de bibliotheek. Zoals wij al 
verwacht hadden kwam Venray wel degelijk – in 
tegenstelling tot wat het College zei - in 
aanmerking voor die subsidie. De aanvraag 
leverde uiteindelijk 222.000 euro op. Daar 
waren ze bij de bibliotheek heel erg blij mee. Er 
was nu geld om de openingstijden uit te 
breiden. Onze inwoners hebben daar dus direct 
voordeel van. 
 

JKC Talententuin | De nieuwbouw 

voor basisschool JKC Talententuin (voorheen 
De Keg, Veltum) wordt gerealiseerd op de 
plaats waar nu nog De Toverbal is. Wij vinden 

Verkiezingen gemeenteraad 2026 
Het bestuur is - onder andere - druk met het traject naar het beantwoorden van de vraag hoe we 
de gemeenteraadsverkiezingen van 2026 in zullen gaan. Een besluit daarover nemen we in een 
Algemene Leden Vergadering in de laatste maanden van 2024. In de tweede helft van juli 
ontvangen jullie een enquête met daarin een aantal opties. Voorbeelden: Werken we samen met 
Groen Links? Stellen we met GroenLinks één lijst samen? Willen we ook met D66 samenwerken? 
Of met de SP? Willen we fuseren? Het is belangrijk dat jullie allemaal laten weten hoe jullie 
daar over denken. We behandelen jullie antwoorden vertrouwelijk! Vanaf 10 augustus wil het 
bestuur aan de slag met het verwerken van de meningen om tot een helder voorstel te komen.   



 
 
 

 2 

dit een goed plan. Er is zo sprake van een betere 
spreiding van de scholen in Venray. Met dit 
besluit zijn vooral de wijken Venray Noord-West 
en De Brabander goed geholpen. Met de komst 
van een bewegingsvoorziening (gymzaal) en een 
kindcentrum met kinderopvang hebben zij er in 
één klap drie voorzieningen bij. 

Noodopvang asielzoekers | De 

burgemeester heeft besloten dat de 
evenementenhal weer ingericht gaat worden als 
noodopvang voor asielzoekers. De PvdA is het 
daarmee eens. Voor ons had die zelfs niet 
gesloten hoeven te worden voordat er in de 
gemeente een permanente oplossing was 
gevonden. Het lijkt er nu wel op dat de 
zoektocht naar een of meer plekken voor 
permanente opvang (AZC’s) gestaakt wordt. Als 
dat zo is, moeten we over twee jaar weer 
opnieuw beginnen met zoeken. Daarmee laten 
we de mensen die die hebben meegedacht en 
meegepraat in de kou staan. En vooral die 
asielzoekers. We willen dat ze op een 
menselijke en duurzame manier worden 
opgevangen. We dringen aan op voortzetting 
van de zoektocht naar permanente plekken. 
 

Steun aan Mutsaersstichting | 
Er is veel te doen geweest over de financiële 
perikelen van de Mutsaersstichting. En over de 
steun die er moest komen. Feit is dat we weinig 
keus hebben. Wij vinden dat de jeugdhulp hoe 
dan ook geborgd moet zijn. Alternatieven zijn er 
niet, we moeten verder met de stichting. De 
gemeente is namelijk op basis van de Jeugdwet 
verantwoordelijk voor een goede en adequate 
jeugdhulpverlening. Niets doen is geen optie. 
We hebben na alle informatie die we kregen 
voldoende vertrouwen in het herstelplan. Aan 
de steun van de gemeente zijn bovendien 
voorwaarden verbonden. We hebben er 
vertrouwen in dat die hun werk gaan doen. 
 

Vlakwater II | Dit project betreft de bouw 

van 36 woningen in het Loobeekdal en daar 
zouden wij eigenlijk liever geen woningen meer 
gebouwd zien worden. We moeten zuinig zijn op 
onze natuur. Het Loobeekdal is kwetsbaar en 
verdient bescherming. Daarbij: Dit is niet het 
type woningen waar de PvdA blij van wordt. Van 
sociale woningbouw is hier geen sprake. Wij 
denken echter dat wij dit plan niet tegen kunnen 
houden. Wat we nog wel konden doen is ervoor 
zorgen dat er een degelijke landschappelijke 
inpassing wordt gerealiseerd. D66 had daarvoor 
een motie voorbereid en die hebben we met 
een aantal andere partijen ingediend. 
 

6 juni thema-avond Wonen | Op 

donderdag 6 juni organiseerden we een goed 
bezochte thema-avond Wonen. Bijna dertig 
leden van PvdA en GroenLinks hebben elkaar 
bijgepraat over het gebrek aan betaalbare 
woningen en hoe dat ontstaan is. Conclusie: de 
overheid heeft de regie in de woningmarkt te 
veel losgelaten. Ze moet die weer terugpakken 
en volop inzetten op het bouwen van nieuwe 
woningen, vooral in de betaalbare sector. 
Daarna hebben we met elkaar nog een borrel 
gedronken.    
 
Europese Verkiezingen | Op 6 juni 

werden in Nederland de Europese Verkiezingen 
gehouden. PvdA en GroenLinks deden het naar 
omstandigheden – hardnekkig rechts 
sentiment, afkeer van de middenpartijen - 
goed: 8 zetels. Daarmee waren we in Nederland 
de grootste. Maar, laten we ons daarmee niet 
rijk rekenen. Er is nog een weg te gaan voordat 
we weer echt meetellen en het sentiment in 
Nederland weer naar progressief buigt. Dat 
bereiken we alleen door ons eigen verhaal – 
sociaal, ontwikkeling, duurzaam, minder 
groepsdruk - weer krachtig vorm te geven en te 
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vertellen en ons minder af te zetten tegen onze 
politieke tegenstanders. 
 

Silo’s 2 | In het vorige bulletin hebben we 

het al gehad over het bestemmingsplan 
Deurneseweg 176 Ysselsteyn. Het bedrijf aldaar 
wil op het terrein vier nieuwe silo’s bouwen van 
twintig meter hoog. Volgens het huidige 
bestemmingsplan is de maximale hoogte twaalf 
meter. Een hele krappe meerderheid van de 
raad (waaronder de PvdA) zag die twintig meter 
niet zitten. Om de wethouder de kans te geven 
om met het bedrijf een mogelijk alternatieve 
hoogte te bespreken, heeft de Raad het voorstel 
niet in stemming gebracht. Op 27 juni stond het 
plan weer op de agenda. Omdat onze 
inschatting was dat we het plan uiteindelijk niet 
zouden kunnen tegenhouden hebben we 
samen met D66 een motie ingediend om de 
landschappelijke inpassing van het plan 
aanzienlijk te verbeteren. Die motie is met een 
ruime meerderheid aangenomen. De silo’s 
komen er dus wel maar ze worden beter en 
sneller aan het zicht onttrokken. 

(Steun)fractie | Fractie en steunfractie 

worden op dit moment gevormd door 
- Henk Bisschops, raadslid en 

fractievoorzitter 

- Lizzy Bruno, commissielid Leven 

- Lotte Demarteau, commissielid Leven 

- Elly van Dijck-Kersten, commissielid 
Leven 

- Twan Jansen, commissielid Werken & 
Besturen 

- Paul Jansen, commissielid Werken & 
Besturen 

- Julia MacMaster, commissielid Wonen 

- Dickie Minken-Jansen , commissielid 
Wonen 

 

 

Vergaderdata | 

- 26 augustus – Steunfractie 

- 3 september – Cie Wonen 

- 4 september – Cie Werken & Besturen 

- 5 september – Cie Leven 

- 16 september – Steunfractie 

- 24 september - Raadsvergadering 

Bestuur  
Samenstelling | Op dit moment bestaat het 
bestuur uit 

- Elly van Dijck-Kersten, voorzitter 

- Marja van Mil, secretaris 

- Ineke Grootemaat, lid 

- Ed Stevens, lid 

- Paul Jansen, lid 

- Henk Bisschops, adviseur 

Emailadres: bestuurpvdavenray@outlook.com 

Vergaderdata | vrijdag 17 mei, vrijdag 23 
augustus, vrijdag 4 oktober, vrijdag 22 
november, vrijdag 10 januari 2025 

Vervanging | Ed Stevens heeft aangegeven 
dat hij om redenen van gezondheid zijn 
deelname aan het bestuur wil beëindigen. 
Wie kan hem vervangen? Bel even met Elly 
als je mee wilt helpen de afdeling toekomst 
te geven. 
 

Bulletin | editie 3 | juli 2024 | Het 

eerstvolgende bulletin staat gepland voor eind 
augustus. Heb je bijdragen, laat het ons weten. 
Dat kan via bestuurpvdavenray@outlook.com 
Doel van het bulletin is met korte stukjes de 
leden op de hoogte te houden van wat er speelt, 
welke standpunten we innemen, de problemen 
die we signaleren en wat we denken dat we 
eraan kunnen doen.  
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